SOUTHERN DEMOCRATIC ASSEMBLY SOUTH YEMEN

For self-determination to South Yemen's people

Tel: 0044-7958149412

Email: dr_abdullah48@yahoo.co.uk

Web: www.tajaden.org



التجمع الديمقراطي الجنوبي (تاج) اليمن الجنوبي

> من أجل تقرير المصير لأبناء اليمن الجنوبي

مداخلة التجمع الديمقراطي الجنوبي - تاج في المؤتمر الصحفي للسفير اليمني في سوريا أحمد عبدالله الحسني

بسم الله الرحمن الرحيم

الأأخوة والأأخوات

المأصدقاء والصديقات

ممثلو وسائل الإعلام

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

اسمحوا لي بالأصالة عن نفسي ونيابة عن قيادة وأعضاء التجمع الديمقراطي الجنوبي -تاج داخل الوطن المحتل وخارجه أن نتقدم إليكم بالشكر الجزيل على حضوركم ونطلب منكم أن تعكسوا في وسائل الإعلام التي تمثلونها معاناة شعب اليمن الجنوبي الواقع تحت احتلال نظام اليمن الشمالي ورغبة الشعب الجنوبي في انسحاب أجهزة وقواة نظام الماحتلال ألعسكريه من أراضيه وتحقيق استقلاله وبناء دولته المستقلة وذات السيادة ليعيش بحرية وكرامة شأنه شأن شعوب العالم الديمقراطي الحر.

بهذه المناسبة نحب أن نعلن بأن الأخ السفير أحمد عبدالله الحسني هو عضو في اللجنة التنفيذية للتجمع الديمقراطي الجنوبي (تاج) وهو من المؤسسين للتجمع وكان من أحد أعضاء قيادة التجمع الغير علنية في الداخل فعندما أصبحت حياته معرضة للخطر ونتيجة لمحاولة نظام المحتلال المتيالله ولعدم قدرته على تحمل السكوت عن كل ممارسات دولة الماحتلال في الجنوب فإنه قد قدم اللجوء السياسي لدى المملكة المتحدة والتحق بقيادة التجمع العلنية في الخارج ونحن ذرحب به للعمل العلني معنا في سبيل نصرة قضية المجنوب وسوف يشكل وجوده رافدا قويا ومهم لعمل التجمع الديمقراطي الجنوبي (تاج) والذي يناضل سلماً في سبيل تقرير المصير وتحقيق المستقلال وبناء الدولة المستقلة لليمن الجنوبي.

لقد وضع التجمع الديمقراطي الجنوبي (تاج) رؤية متكاملة في برنامجه السياسي وبياناته ووثائقه المختلفة للخروج باليمن الجنوبي من واقع الماحتلال وحدد رؤيته في مستقبل دولة الماستقلال وهي في متناول الجميع في موقع التجمع على شبكة المانترنت. www.tajaden.org

وهنا اسمحولي إن نؤكد أمامكم على ما يلي:

1- نرفض وحدة المإلحاق ألمفسري المفروضة بالقوة والحرب والماحتلال ونرفض كل نتائج حرب 94م.

2- ندعو أبناء الجنوب إلى توحيد الصفوف وشحذ الهمم والنهوض كشخص واحد لتخليص الجنوب من الاحتلال وتحقيق الاستقلال. 3- ندعو المجتمع الدولي للضغط على نظام دولة الاحتلال إلى وقف نهب الأرشيف و التراث الجنوبي و نهب الممتلكات و الثروات الجنوبية و الطمس المنظم للهوية و إقصاء الجنوبيين في مختلف مجالاات الحياة و إلى إعطاء العناية الكاملة لمواطني الجنوب

باعتبارهم ضحية من ضحايا المحتلال.

4- ندعو قادة العالم العربي و العالم إلى عدم مشاركة نظام الماحتلال في احتفالات احتلاله للجنوب التي يحضر لها هذه الأيام في محافظة حضرموت الجنوبية و ندعو أبناء الجنوب إلى مقاطعة هذه المسرحية المكشوفة.

5- نطالب المجتمع الدولي في تنفيذ قرارات مجلس الأمن الدولي رقمي 924و 931 واللذان يقضيان بعدم فرض الوحدة بالقوة وإلزام نظام الاحتلال في سحب أجهزته وقواته العسكرية والأمنية من الجنوب وترث شعب الجنوب وشأنه يقرر مستقبله بنفسه 6- ندعو كل المقوى السياسية والشخصيات الوطنية الجنوبية إلى عقد مؤتمر وطني بشأن الجنوب لوضع المخارج العملية لتخليص الجنوب من الوضع المأساوي الذي يعيشه. مداخلة -تاج- في المؤتمر الصحفي للسفير اليمني في سوريا أحمد عبدالله الحسني

نشرها صبرنيوز - NEWS SBR

الخميس, 05 مايو 2005 10:12 - تم التحديث في الخميس, 05 مايو 2005 11:12

7- ندعو الأخوة مواطني اليمن الشمالي وقواه السياسية الحرة إلى تفهم حق شعب اليمن الجنوبي في تقرير مصيره واختيار مستقبله بشكل حر وديموقراطي.

8- ندعو المأخوة والمأصدقاء في مجلس التعاون الخليجي والجامعة العربية ورابطة دول الكمنولث والاتحاد المأوروبي والجمعية العمومية للأمم المتحدة ومجلس الأمن الدولي إلى دعم قضية الجنوب العادلة وحقه في تقرير المصير وبناء الدولة المستقلة.

> واسمحوا لي أن أقدم لكم السفير أحمد عبدالله الحسني للتحدث إليكم وشكراً

د/عبدالله أحمد بن أحمد رئيس التجمع الديمقر اطي الجنوبي -تاج 4/ 50/2005م

Al-hasani's Press Conference

Dear friends, brothers and sisters

The representatives of the mass media

Peace be upon you and the Allah's mercy and its blessings

Please allow me personally and my colleagues in the executive committee, general leadership and all Southern Democratic Assembly members, inside and outside south Yemen to pass to you our appreciation for your attendance. We request your support by reflecting through your media the hardship of South Yemen's People who have been living under the northern military occupation since the summer of 1994. We also would urge you to report on the desire and wishes of the southerners for Self-determination and for an immediate end to the northern military occupation. As you might be aware southerners are striving for an independent state with full sovereignty and hope to live with dignity, justice and freedom just like many nations of this world.

In this particular occasion we would like to take this opportunity to announce that Mr Ahmed Abdullah Al-hasani is a member of the Executive Committee of the Southern Democratic Assembly (TAJ). Mr Al-hasani is one of the founding members of the SDA inside the Yemen who did not wish to reveal his name due to security reason. He reached the stage where he couldn't keep silent about the wrong doings of the occupiers in south Yemen. As a result of his brave actions he experienced an assassination attempt by the occupying regime, which made him realise that his life is becoming more in danger. After this dreadful incident he decided to escape and seek political refuge in the UK. He is now a declared executive committee member of the Assembly in the UK and wishes to continue his peaceful work with the rest of the team for the sake of our important cause.

We strongly believe that his enormous experience will enrich and strengthen the Assembly's position to achieve it is ultimate aim of independence.

The Southern Democratic Assembly adopts a clear vision in its constitution, policies and statements to remedy the current situation of the south and states its strategy for future independent southern state. These documents could be accessed and downloaded from: [url]www.tajaden.org[/url]

Today we can confirm before you the following:

1- We reject the coercive unity that was imposed upon us by military force and utterly refuse the results of 1994 war.

2- We call all decent and brave southerners to unite and stand as one man to end the northern military occupation and achieve independence.

مداخلة - تاج في المؤتمر الصحفي للسفير اليمني في سوريا أحمد عبدالله الحسني

نشرها صبرنيوز - NEWS SBR

الخميس, 05 مايو 2005 10:12 - تم التحديث في الخميس, 05 مايو 2005 10:12

3- We demand from the international community to pressurise the occupying regime to stop looting the southerner's heritage, archive, properties and national resources. We

 $also\ request\ the\ international\ community\ to\ order\ the\ regime\ to\quad end\ the\ systematic\ deletion\ of\ the\ southerner's\ identity\ and\ the\ well-organised\quad removal\ and\ exclusions\ of\ constraints$

southerners from their jobs. The international community should grant the south Yemen's people full protection and care, as they are victims of brutal occupation.

4- We urge all the leaderships of the Arab world not to participate in the forthcoming celebration of the Yemeni unity that is going to take place in one of our southern

governorates, Hadramoot.

5- We appeal to the southern Yemeni people not to submit to the threats of the security forces and participate in this celebration, which is just one of the regime's show to

decorate its tarnish picture.

6- We call for the International Security Council to use its power to implement the resolutions; 924 and 931 which were issued to stop imposing the unity by military force. It is

also imperative that the UN should order the northern occupiers to withdraw their military and security forces from our homeland and grant the Southerners their right for

self-determination immediately.

7- We call for all the key southern nationalists, politicians, and professionals to convene a national conference in order to find practical ways to resolve the current misery that

the southerners are living in.

8- We appeal to the north Yemen's people including its free politicians and intellectuals to understand the southerners' right for Self-determination and to determine its future

in such a democratic way.

9- We call for our brothers and friends in the Gulf Cooperation Council States, the Arab League and the Islamic World Organization, the British Commonwealth Countries,

the European Union, the UN General Assembly, the International Security Council Members and all of the regional organizations and the international ones to support our

country's cause in seeking its lost justice in building its independent state.

Again we call for our cause to be taken into serious consideration which means taken care of the people of Southern Yemenis mainly inside the homeland who suffer great deal

of various oppressions such as moral, material and psychological crushing and the deprivation from their land and the wealth of their country. They are also suffering from

absolute poverty; in fact many of them resorted to the humiliating practices such as beggary. Despite that our country possesses terrific wealth but unfortunately its revenues go

to the men of influence in the occupying country's system.

Dr Abdullah Ahmad Bin Ahmad

President of The Southern Democratic Assembly

London

04/05/05